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Graag informeren wij u over de recente ontwikkelingen aan de Dijksgracht Oost. Dit gebied gaat de 
komende jaren veranderen. 

Wat gaat er veranderen? 

• De kademuur aan de Dijksgracht Oost wordt hersteld; 
• Er komen ligplaatsen voor passagiersvaartuigen en dekschuiten; 
• Langs het water komt een wandel- en fietspad; 
• Er komen (tijdelijke) drijvende tuinen in de Dijksgracht Oost en we verbeteren het groen langs 

de Marinierskade en Kattenburgervaart. Dit is compensatie voor het foerageergebied van de 
vleermuis; 

• ProRail gaat het aantal sporen terugbrengen waardoor een groene ruimte ontstaat, mogelijk 
als een publiek toegankelijk park. 

Het bestemmingsplan moet worden aangepast om deze nieuwe activiteiten mogelijk te maken. 
Hiervoor wordt een zogeheten ruimtelijke visie opgesteld waarin alle veranderingen zijn 
opgenomen. 

Wat hebben we de afgelopen maanden gedaan? 
Op 6 april 2021 organiseerde de gemeente een online informatiebijeenkomst over de ruimtelijke 
visie. Tijdens de bijeenkomst bleek dat de participatie omtrent de komst van passagiersvaartuigen 
en dekschuiten in het verleden als onvoldoende werd ervaren. De aanwezigen waren het niet eens 
met het besluit om aan de Dijksgracht Oost ligplaatsen voor 4o passagiersvaartuigen en 30 
dekschuiten aan te leggen. Bewoners maken zich zorgen over het geluidsniveau en toenemende 
drukte. Het besluit om op deze plek passagiersvaartuigen en dekschuiten te faciliteren is bepaald in 
de Nota Varen Deel 2 (20-5-2020). 
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Als projectgroep Dijksgracht Oost hebben wij de opdracht gekregen aan deze opgave te werken. Dat 
betekent niet dat de projectgroep de zorgen en ontevredenheid naast zich neer heeft gelegd. 

Klankbordgroep en participatie voor de ruimtelijke visie 
In de eerste plaats hebben we nog een aantal informatiebijeenkomsten gehouden waarbij wij hebben 
geluisterd naar de zorgen. We hebben ook een klankbordgroep opgericht. Hierin zitten afgevaardigden 
van bewoners, ondernemers, reders, en waterbouwkundig aannemers die meedenken en discussiëren 
over de plannen. Ook is er een geluidsbelevingsonderzoek gehouden. Hierbij heeft een onafhankelijk 

onderzoeksbureau zowel onder water als bij de balkons van bewoners, de geluidsdruk gemeten terwijl 
er passagiersvaartuigen en dekschuiten hebben rondgevaren. De resultaten worden meegenomen in 
de besluitvorming. 

Geef uw mening 

Met de input van bewoners en ondernemers hebben wij, naast het basisontwerp waarmee de gehele 
opgave wordt bereikt, twee variant ontwerpen gemaakt. 
Hieronder een overzicht van de vervolgstappen en de invloed die u kunt uitoefenen op het uiteindelijke 
ontwerp: 

7 sep Eerste vergadering stadsdeelcommissie 

We leggen de drie ontwerpen samen met de resultaten van het geluidsbelevings-onderzoek 
voor aan de stadsdeelcommissie tijdens hun vergadering. De 

stadsdeelcommissie hoort graag uw mening over de ontwerpen en nodigt u daarom uit 
om op deze avond aanwezig te zijn. Vooralsnog is het vanwege covid 19 nog niet mogelijk de 
vergadering in het stadhuis bij te wonen. Wel is de vergadering online rechtstreeks te volgen 
via centrum.notubiz.n1 (en dan klikken op de datum van de vergadering). Ook kunt u inspreken 
bij de commissie. Dit kan digitaal ( u bent dan op het scherm te zien in de vergaderruimte en de 
live-uitzending). 
Als u zich wilt aanmelden (mogelijk tot 3.6 uur op 6 september) om in te spreken kunt u naar: 
amsterdam.nl/bestuur-organisatie/stadsdelen/stadsdeel-centrum/inspreken-centrum/ 

21 sep Tweede vergadering stadsdeelcommissie 

Het dagelijks bestuur van het stadsdeel vraagt de stadsdeelcommissie input over hun 
voorgenomen advies aan het college. 

Omdat er al een inspraaktraject wordt georganiseerd voor het aangepaste bestemmingsplan, komt er 
niet ook nog apart inspraak op de ruimtelijke visie. 

Wij hopen u met deze brief een goede update te hebben gegeven. Mocht u vragen hebben en/of 
opmerkingen, dan kunt u mij bereiken via de contactgegevens bovenaan deze brief of via de 
projectpagina: amsterdam.nl/projecten/dijksgracht-oost. 

Met vriendelijke groet, 

Amber van Stijn 
Omgevingsmanager Gemeente Amsterdam 


